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Goedenavond, 

 

Graag zou ik het volgende agendapunt willen aandragen zodat erover 

gestemd kan worden op de aankomende ledenvereniging. 

 

*Opheffing van de regel dat de kantine niet met voetbal schoenen mag 

worden betreden. 

 

Naar mijn mening is een kantine van een voetbal vereniging er zodat er 

gebruik van worden gemaakt door alle leden. Het verbod op voetbal 

schoenen vind ik dan ook niet passend. Kinderen die even een snoepje 

willen halen, trainers die even een flesje drinken willen halen, iemand 

die snel naar de wc wil lopen, spelers die vanwege noodweer/kou even 

willen schuilen of opwarmen etc. Allemaal voorbeelden van situaties die 

naar mijn mening ten aller tijden moeten kunnen. 

 

Dat er een borstel/mat ligt om schoenen schoon te maken en hierop streng 

wordt toegezien is uiteraard logisch. 

 

Ik hoop dat mijn punt kan worden toegevoegd aan de agenda. 

 

-- 

Met vriendelijke groet, 

Thieme Jan Hollaar 

Technisch Coördinator Onderbouw Sc Excelsior 


